



---

## **Bestyrelsesmøde PH-Vendelbo 07-01-2023** **(kl 0900)**

### **Dagsorden:**

#### **1. Velkomst**

#### **2. Orientering fra formanden**

Der har været juleafslutningen siden sidst.  
Ellers er der ikke en hel masse nyt.

#### **3. kommende aktiviteter og GF2023**

Der kommer tilmeldinger ind til både gennemgang af konkurrenceprogrammet og kursus i afståelse. Det ser også ud til at der er interesse for kurset med kombinerede øvelser og eftersøgning.

Der er ikke indkommet nogen forslag til generalforsamlingen.  
Der ønskes tilmelding til suppen for at undgå spild.

#### **4. forslag til fonds midler 2023**

Der kommer svar fra Frederikshavn kommune d. 19. januar.  
Anne sender til Jerslevfonden igen.

#### **5. hold opdeling /hold leder**

Sofia overtager hvalpeholdet i en periode. Det vil i den periode starte kl. 9.30.  
Johnny hjælper i den periode på kåringsholdet.  
Birger vil gerne være tovholder på et konkurrencehold der skal køre om søndagen.

#### **6. Eventuelt**

Der er forslag til at lempe kravene til aspiranter til dommeruddannelsen, således at man bl.a. kun skal have deltaget i 3 officielle unghundekonkurrencer eller højere konkurrencer for at blive indstillet. Det vil betyde at vi får mulighed for at tilmelde nogle stykker til uddannelsen, hvis forslaget bliver vedtaget på repræsentantskabsmødet.  
Har man interesse i at blive indstillet til dommeruddannelsen, skal man rette henvendelse til Johnny.



---

Vi skal have lavet en ny aftale med internet til klubhuset, da det nuværende kort udløber i februar. Birger undersøger muligheder for en anden løsning.